
PROTOKÓŁ NR 6/15

z posiedzenia Komisji:

Gospodarki Komunalnej, 

które odbyło się 16 kwietnia 2015 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00 a zakończyło o 18:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca – Przewodniczący Komisji,

2. Zofia Ujma,

3. Krystyna Konieczna, 

4. Anna Klepacz, 

5. Wrona Artur.

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Piotr Tyrawa,

2. Bartłomiej Nawrocki,

3. Mariusz Kubiak,

4. Janusz Gulak,

5. Stanisław Szczepański,

6. Paweł Pituch,

7. Maciej Mielcarek,

8. Marcin Szujewski.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Wywóz odpadów komunalnych z działek – projekt uchwały.

3. Omówienie (ciąg dalszy umiejscowienia pojemników na odpady komunalne ul. Topolowej 3).

4. Zakończenie.

Ad. 1. Na posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej przybyli zainteresowani, to jest mieszkańcy

wspólnot Topolowa 1 i Topolowa 3 oraz Prezes ogródków działkowych „Przyjaźń”.

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący P. Gorczyca.

Ad. 2  Prezes „działkowców” wyjaśniał, że termin odbioru odpadów komunalnych (ogrodowych) z

działek winien odbywać się wówczas, kiedy te odpady faktycznie są, tj. od miesiąca kwietnia do października.

Pan Nawrocki  tłumaczył,  że  jest  to możliwe ale  przy  zmianie  uchwały  o  utrzymaniu  czystości  w

mieście, gdzie to w tej uchwale należy według RIO zmienić jeden z punktów.

Radni uznali, że należy odpowiedzieć na pismo działkowcom.

Ad. 3 Po raz kolejny wróciła na K.G.K. sprawa usytuowania pojemników na odpady komunalne dla
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wspólnoty przy ul. Topolowej 3.

Na posiedzenie komisji przybyli przedstawiciele dwóch wspólnot: z ul. Topolowej 3 i Topolowej 1. 

Każda ze wspólnot  wyłuszczyła swoje racje,  przy czym aktualne usytuowanie  pojemników na śmieci  nie

zadowala mieszkańców Topolowej 1. Po wysłuchaniu obydwu stron Radni doszli  do wniosku, że należy w

dalszym ciągu wypracowywać kompromis, który usatysfakcjonuje mieszkańców i będzie załatwiony zgodnie z

wytycznymi przepisami.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji

1)  Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje, aby kompetentny w sprawie pracownik Urzędu Miejskiego

odpowiedział  pisemnie Prezesowi  działek  na pismo w sprawie wywozu odpadów z  działek.  Kierownik P.

Nawrocki jest zapoznany z tematem, brał udział w posiedzeniu.

2)  Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje do Pani Burmistrz o jak najszybsze zorganizowanie spotkania

z przedstawicielami wspólnot Topolowa 1 i Topolowa 3, celem ustalenia miejsca na lokalizację pojemników

na odpady komunalne, tak aby nie było sporów między wspólnotami, jeżeli to możliwe.

Protokołowała: Przewodniczący:

Zofia Ujma                                                                                                     Krzysztof Gorczyca,
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